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Z A P I S N IK 

 

 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 25. listopada 2023. godine 

u Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 18:00 sati.   

 

 Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Dinko Župan, Ana Brajnović, 

Saša Brezovac, Stela Horvat, Josip Medved, Siniša Galovac, Valentina Škorvaga, Igor 

Knežević, Željko Varžić, Alenko Bajer, Tomislav Čamagajevac i Bruno Čačić. 

 

 Ne nazočni vijećnici: Marijan Mandić i Filip Ivanović.  

 

 Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, pročelnik-tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Goran Šimić, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Bojan Pavošević, 

direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Sanja Birović, ravnateljica OŠ Matije Petra 

Katančića Valpovo, Damir Jakopiček, ravnatelj OŠ Ladimirevci, Svjetlana Kalpić, 

ravnateljica Srednje škole Valpovo, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada Valpova, Eduard 

Lacković, voditelj ureda TZ, Arijan Tomaz, predstavnik Candor d.o.o. Parking Valpovo, 

Marinko Tomaz, Ines Brezovac Horvat, novinarka HRV, Vladimir Vazdar, novinar 

Valpovštine info.  

  

 Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 12 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu.  

 

Matko Šutalo 

- imam 3 prijedloga za dopunu dnevnog reda, prva je IV. Izmjene i dopune Proračuna Grada 

Valpova za 2023. godinu, i uz Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Valpova za 2023. godinu, druga točka Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju jamstva 

Grada Valpova za zaduženje tvrtke Valpovački poduzetnički centar d.o.o. kod poslovne 

banke, i treći prijedlog Prijedlog odluke o dugoročnom zaduženju Grada Valpova. 

 

Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik predlaže da točke koje su 

predložene budu točke 21., 22. i 23. dnevnog reda, stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog 

reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj 
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d n e v n i    r e d 

 

  1. Usvajanje Zapisnika 26. i 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  2. Aktualni sat. 

  3. Izvješće Mandatne komisije. 
  4. Izvješće o provedenim mjerama protupožarne zaštite u sezoni žetve 2023. godine. 
  5. Izvješće o održanoj smotri kulturno amaterskog stvaralaštva „Ljeto Valpovačko“ 

      2023. godine. 

  6. Izvještaj o funkcioniranju sustava održavanja i naplate parkiranja u 2022. godini. 

  7. Informacija o radu škola u šk.god. 2022./2023. OŠ Matije Petra Katančića 

      Valpovo, OŠ Ladimirevci i Srednje škole Valpovo te o upisu učenika u šk.god.  

      2023./2024. 

  8. Operativni program radova na održavanju pješačkih površina, gradskih i  

      nerazvrstanih cesta u zimskom razdoblju 2023./2024. godine. 

  9. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Valpova i zamjenika gradonačelnika  

      za 2022. godinu. 

10. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa  

      za sustav civilne zaštite Grada Valpova. 

11. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju suglasnosti za zaduženje tvrtki  

      Valpovački poduzetnički centar d.o.o. kod poslovne banke. 

12. Prijedlog Programa o izmjenama i dopunama Programa poticanja razvoja  

      poljoprivrede na području Grada Valpova za razdoblje od 2021. do 2027. godine. 

13. Prijedlog Plana djelovanja Grada Valpova u području prirodnih nepogoda u 2024.  

      Godini. 

14. Prijedlog Odluke o formiranju nerazvrstane ceste. 

15. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na opće uvjete isporuke  

      komunalne usluge dimnjačarskih poslova na području Grada Valpova. 

16. Razmatranje dopisa Odbora za zaštitu okoliša i prirode vezan za onečišćenje zraka  

      neugodnim mirisima na području Grada Valpova. 

17. Prijedlog Zaključka o problemu pohrane neobrađenog otpada ključnog broja 03 03  

      07 na odlagalištu otpada Staro Valpovo. 

18. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Valpova;. 

19. Prijedlog Zaključka o raspisivanju javnog poziva za predlaganje kandidata za izbor  

      članova Savjeta mladih Grada Valpova. 

20. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o javnim priznanjima Grada Valpova. 

21. Prijedlozi: 

       a) IV Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu, 

       b) Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2023.  

           godinu. 

22. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju jamstva Grada Valpova za zaduženje 

      tvrtke Valpovački poduzetnički centar d.o.o. kod poslovne banke. 

23. Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduženju Grada Valpova. 

24. Pitanja i prijedlozi. 

 

     Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 26. I 27. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 

          GRADA VALPOVA  

 

 Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da su zapisnici 

26. i 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  usvojeni jednoglasno (12 glasova ZA). 
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TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Bruno Čačić 

- imam 2 pitanja za gradonačelnika, radi se o vodi, sugrađane zanima  dali je Grad Valpovo u 

cjelosti prešao na vodocrpilište Jarčevac, ako je, zašto je?, i drugo pitanje, ima dosta upita od 

naših sugrađana koji se žale na vodu sa Jarčevca, zanima me, dali bi mi mogli dobiti neku 

analizu te vode, po mojim saznanjima ona je biološki ispravna, ali da obiluje sa puno 

kamenca, pa se naši sugrađani pribojavaju da bi mogli uzrokovati velike štete na 

instrumentima ili urerđajima koji koriste tu vodu, pa ako je to točno da može izazvati 

određene financijske probleme našim sugrađanima, zanima me da li postoji neka mogućnost 

da se to spriječi, jer prijašnjih godina dok smo bili na vodocrpilištu Belišće takvih problema 

nije bilo, o tome bi volio da nas uzpoznate što se događa s tim Jarčevcem i o kvaliteti te vode? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, ja ću samo ukratko obzirom da nisam upoznat u 

cjelosti sa problemom, iako smo već o tome raspravljali na jednoj od sjednica Gradskog 

vijeća ranije, direktorica Matić je ispričala svoj današnji nedolazak jer je na poslovnom putu, 

tako da ćemo svakako tražiti da na ova vaša pitanja da pisani obrazloženi odgovor za iduću 

sjednicu Gradskog vijeća, ali koliko mi je poznato da jedino kada se radi remont u Belišću, da 

je onda kompletno Valpovo priključeno na Vodocrpilište Jarčevac, a kada nije remont onda je 

samo jedan dio Grada priključen na Jarčevac, ostali djelovi Grada su priključeni na 

Belišćansku vodu. Što se tiče kvalitete vode, direktorica je u nekoliko navrata objašnjavala da 

je voda zdravstveno ispravna, da ima čak i više minerala i svega ostalog što voda treba 

sadržavati nego ova Dravska, o svemu čete dobiti iscrpan pisani odgovor, vjerujem da zanima 

i vijećnike ali i javnost. 

 

Dinko Župan 

- možemo za sljedeću sjednicu ako se slažete tražiti od Zavoda za javno zdravstvo njihovo 

iscrpno izvješće unazad 3 godine o kvaliteti vode, kakva je bila, pa ćemo vidjeti. 

 

Bruno Čačić 

- koliko sam razumio iz vašeg obrazlaganja, da stvarno postoji neka mogućnost kada se uzima 

uzrorak na izvoru, na vodocrpilištu, da odudara od nalaza koju mi korisnici koristimo, postoji 

mogućnost da su te loše vrijednosti povećane, da li bi to mogli pripremiti malo iscrpnije? 

 

Matko Šutalo 

- mislim da je dovoljno da zadužimo direktoricu da da iscrpno izvješće, da ne mora sada 

Gradsko vijeće donositi zaključak, to je njen posao, i na postavljeno vijećnikovo pitanje ona 

mora odraditi, dobit ćete pisano izvješće na idućoj sjednici Gradskog vijeća od direktorice 

naše komunalne tvrtke koja će obuhvatiti i ona izvješća od Zavoda za javno zdravstvo. 

    

Iskoristio bi priliku da vas informiram da sam danas bio na svečanom primanju u Uredu 

predsjednika RH Zorana Milanovića povodom dodjele odlikovanja zaslužnim 

znanstvenicima, udrugama, sportašima, gospodarstvenicima, prilikom koje je uručena Povelja 

RH, jedna od najvećih priznanja našem HRV, krajem protekle godine na prijedlog naše 

kolegice iz Ureda gradonačelnika gđe. Tee Jukić, koja je inače i novinarka, predložila je da 

sastavimo jedno pismo i zahtjev predsjedniku RH, kako bi se uručila povelja našem HRV, za 
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izvještavanje tijekom Domovinskog rata, i to odlikovanje je danas uručeno direktoru gosp. 

Davoru Runjetu, pa ovom prilikom čestitam svim djelatnicima HRV koji su dali izniman 

doprinos u obrani suvereniteta RH na svoj način, ne s puškom u ruci, već s perom u ruci i 

tijekom cijelog trajanja Domovinskog rata, niti u jednom trenutku HRV nije prestao s radom, 

i oni su čak uspostavili jedan radio most sa HR Vukovar, i jedan od posljednjih razgovora je 

bio obavljen razgovor između Siniše Glavaševića iz Vukovara sa HRV, tako još jednom 

svima čestitke, i doista veliko priznanje za naš Grad i za naš radio. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE 

 

Josip Medved - pročitao je predmetno Izvješće, koje je Mandatna komisija usvojila  

jednoglasno (3 glasa ZA) na svojoj 4. sjednici, održanoj 13. listopada 2023. godine. 

 

Utvrđuje se da je dana 13. rujna 2023. godine zaprimljena pisana obavijest Dalibora 

Bošnjakovića upućena predsjedniku Gradskog vijeća Grada Valpova, da svoj mandat stavlja u 

mirovanje iz osobnih razloga, u skladu s člankom 79. stavkom 7. Zakona o lokalnim izborima 

(„Narodne novine“, br. 133/12., 121/16., 98/19., 42/20., 144/20. i 37/21.). 

Utvrđuje se da je dana 9. listopada zaprimljena pisana obavijest Hrvatske demokratske 

zajednice, Gradskog ogranka Valpovo, da će Dalibora Bošnjakovića zamjenjivati Igor 

Knežević, iz koje je vidljivo da je odluka o zamjeni donesena dana 6. listopada 2023. godine. 

Sukladno članku 79. stavku 8. Zakona o lokalnim izborima članu predstavničkog tijela 

koji stavlja svoj mandat u mirovanje iz osobnih razloga mirovanje mandata počinje teći od 

dana dostave pisanog zahtjeva sukladno pravilima o dostavi propisanim Zakonom o općem 

upravnom postupku, dakle Daliboru Bošnjakoviću mirovanje mandata počinje teći 14. rujna 

2023. godine. 
Sukladno članku 81. stavku 2. Zakona o lokalnim izborima mijenja ga Igor Knežević, 

kojeg je odredila Hrvatska demokratska zajednica (HDZ), kojemu mandat počinje teći 6. 

listopada 2023. godine. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. Poziva vijećnika da 

prisegne. Predsjednik je pročitao tekst svečane prisege, a vijećnik Igor Knežević je s riječju 

prisežem i potpisom položio prisegu.  

 
TOČKA 4. IZVJEŠĆE O PROVEDENIM MJERAMA PROTUPOŽARNE ZAŠTITE U 

       SEZONI ŽETVE 2023. GODINE 

 

Stjepan Koški - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 
TOČKA 5. IZVJEŠĆE O ODRŽANOJ SMOTRI KULTURNO AMATERSKOG  

        STVARALAŠTVA „LJETO VALPOVAČKO“ 2023. GODINE 

 

Eduard Lacković - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
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Predsjednik predlaže, da predsjednik Odbora za financije i proračun kaže kako je 

Odbor glasao po svim točkama dnevnog reda, da ne mora za svaku točku izlaziti za 

govornicu.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 23. sjednici, održanoj 25. 

listopaa 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, točke koje su predložene kao dopuna 

dnevnog reda, te  točke 5., 6., 8., 11. i 12. dnevnog reda, te ih usvojilo jednoglasno (4 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Bruno Čačić 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 6. IZVJEŠTAJ O FUNKCIONIRANJU SUSTAVA ODRŽAVANJA  

        I NAPLATE PARKIRANJA U 2022. GODINI 

 

Arijan Tomaz - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 7. INFORMACIJA O RADU ŠKOLA U ŠK.GOD. 2022./2023. OŠ MATIJE 

          PETRA KATANČIĆA VALPOVO, OŠ LADIMIREVCI I SREDNJE 

          ŠKOLE VALPOVO TE O UPISU UČENIKA U ŠK.GOD. 2023./2024. 

 

 Sanja Birović, Damir Jakopićek i Svjetlan Kalpić – ukratko su obrazložili 

predmetni materijal. 

 

 Vijećnik Željko Varžić je došao na sjednicu, pa je sada nazočno 13 vijećnika. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Bruno Čačić i Sanja Birović. 

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja za ravnateljicu OŠ Valpovo, u izvješću nisam našao, a zanima me u kojem 

djelu idete što se tiče jednosmjenskog rada, i druga stvar, zanima me rampa, to sam postavio 

pitanje i bivšem ravnatelju, zašto rampa mora biti spuštena za vrijeme radnog vremena, koji je 

smiso toga?, razumijem kada prođe radno vrijeme da se spušta, to pitam iz razloga što dolaze 

ljudi hitno po djecu, ne mogu prići automobilom za vrijeme radnog vremena kada su vam 

djeca tamo, pa me zanima zašto rampa mora biti spuštena, ako ima nekih razloga pa nam 

samo pojasnite? 

 

Sanja Birović 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, cilj je da do 2028. godine svi idemo u 

jednosmjenski rad, radi se na tom projektu, na izradi projektne dokumentacije za izgradnju, 

dogradnju i rekonstukciji škola, mi smo svi u tome, mene su kontaktirali iz županije, vidjet 

ćemo kako će to ići, županija koja je naš osnivač je i nositelj projekta, oni rade projekte za 

nas, svaka škola je u planu što se tiče OBŽ, konkretno naša škola je najveća škola, radi se na 

tome, najavili su se da će doći vidjeti prostor, da znamo u kojem smjeru ćemo ići, mi kao 

najveća škola u županiji imamo zaista najveće zahtjeve. Rampa je stavljena baš zbog toga da 

ne ulazi svatko, ako sada kažem da je baš zbog roditelja onda ću zvučati onako malo bahato,  
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dolazili su i kada treba i kada ne treba, i nemamo zaista mjesta za parking, rampa je stavljena 

zbog toga da se mogu parkirati djelatnici, a ne smao roditelji, često su ljudi ostavljali 

automobile da bi odlazili u trgovine, a da ne moraju platiti parking, a ako hitno morate doći 

po djete, ako mu je loše, vi ćete se nekomome obratiti u školi, i tada vas netko očekuje, i na 

taj način će se podići rampa, tako bi trebalo ići, ljudi ionako obilaze rampu da bi koristili 

parking, nailazimo na problem da ljudi zaobilaze rampu pa idu preko zelene površine, a cilj je 

rampe bio da se ne događa da svatko u svakom trentutku bez hitne i promtne potrebe ulazi u 

prostor škole, jer nemamo dovoljno mjesta za parking, a vama ako se dogodi hitna situacija, 

reagirati će se promtno i u svakom trenutku možete ući, ako vam se dogodi da ne možete uči, 

onda molim vas kontaktirajete mene, problem će biti riješen. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 8. OPERATIVNI PROGRAM RADOVA NA ODRŽAVANJU PJEŠAČKIH  

        POVRŠINA, GRADSKIH I NERAZVRSTANIH CESTA U ZIMSKOM 

        RAZDOBLJU 2023./2024. GODINE 

 

Bojan Pavošević - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 9. IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA VALPOVA  

        I ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA ZA 2022. GODINU 

 

Matko Šutalo - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O ODREĐIVANJU  

          PRAVNIH OSOBA OD INTERESA ZA SUSTAV CIVILNE ZAŠTITE  

          GRADA VALPOVA 

 

Matko Šutalo - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O DAVANJU 

            SUGLASNOSTI ZA ZADUŽENJE TVRTKI VALPOVAČKI  

          PODUZETNIČKI CENTAR D.O.O. KOD POSLOVNE BANKE 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 12. PRIJEDLOG PROGRAMA O IZMJENAMA I DOPUNAMA  

          PROGRAMA POTICANJA RAZVOJA POLJOPRIVREDE NA  

          PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA RAZDOBLJE OD 2021. DO 2027.  

          GODINE 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
 

TOČKA 13. PRIJEDLOG PLANA DJELOVANJA GRADA VALPOVA U PODRUČJU  

          PRIRODNIH NEPOGODA U 2024. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
 

TOČKA 14. PRIJEDLOG ODLUKE O FORMIRANJU NERAZVRSTANE CESTE 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 15. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE 

            SUGLASNOSTI NA OPĆE UVJETE ISPORUKE KOMUNALNE  

          USLUGE DIMNJAČARSKIH POSLOVA NA PODRUČJU GRADA  

          VALPOVA 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Damir Medved - Povjerenstvo za zaštitu potrošaća Grada Valpova je na svojoj 3. 

sjednici, održanoj 09. listopada 2023. godine razmatralo predmetni zaključak, te dalo 

pozitivno mišljenje jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 16. RAZMATRANJE DOPISA ODBORA ZA ZAŠTITU OKOLIŠA I  

          PRIRODE VEZAN ZA ONEČIŠĆENJE ZRAKA NEUGODNIM  

          MIRISIMA NA PODRUČJU GRADA VALPOVA 

 

Dinko Župan - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 
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TOČKA 17. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PROBLEMU POHRANE  

          NEOBRAĐENOG OTPADA KLJUČNOG BROJA 03 03 07  

          NA ODLAGALIŠTU OTPADA STARO VALPOVO 

 

Dinko Župan - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Matko Šutalo i Dinko Župan. 

 

Matko Šutalo 

- podržavam ovaj prijedlog vijećnika Župana 100%, stojim vam uvijek na raspolaganju, htio 

bi istaknuti da unazad godinu i po dana gotovo i dvije, prvo je bio problem sa Karašicom, 

kada smo imali ono istjecanje nečiste vode u Karašicu pa je prijetila Karašici velika eko 

katastrofa, i desila se, tu smo promtno reagirali mi kao Grad i Gradsko vijeće, ali i Udruga 

Eko Karašica koja je nositelj ovih inicijativa, na tome vam čestitam i zahvaljujem, jer upravo 

vi dižete svijest građana kod nas na Valpovštini, da imamo te probleme za koje svi znamo, za 

koje se možda građani libe ili se ne usude reči glasno, dovoljno da bi one institucije koje bi 

trebale reagirati reagiraju, a na ovaj način i Gradsko vijeće i gradonačelnik, i svi mi ukoliko se 

uključimo, moraju nas saslušati, sugurno će nas čuti, u dva navrata smo reagirali, sanirana je 

ona eko katastrofa što se tiče Karašice, reagirali smo za tvrtku Livit, vjerujem da će se 

zabraniti rad, mi smo za to da gospodarstvenici rade svoj posao sukladno Zakonu i svim onim 

odredbama koje se tiču i zaštite okoliša i svega ostalog, mi bi voljeli da tvtka Livit tu radi, ali 

na Zakonom propisan i dozvoljen način koji neće utjecati i širiti svoje misije na okolna 

područja i na taj način ugrožavati naše stanovništvo, a jednako tako podržavam vašu odluku 

za ovu inicijativu koja je tu u našoj blizini da se ne bi desilo što se desilo u Osijeku, kada se 

tako nešto desi, onda je to kasno i sigurno će Osijek dugo godina osjetiti posljedice ove 

katostrofe koja ga je zadesila, a pretpostavljam istom greškom nekih insitucija, sigurno je 

netko negdje zapeo ili progledao kroz prste ili nešto, mi smo tu da to podržimo svakako, i 

predlažem Gradskom vijeću da svakako donese ovakav Zaključak. 

 
Dinko Župan 

- hvala gradonačelniku na podršci, ono što je sada nekakav okidač bio s ovom velikom 

ekološkom katastrofom u Osijeku, to je da politika gospodarenjem otpadom mora postatiti top 

tema, obično je bila marginalizirana, svi su imali važnije teme, smatram da politika 

gospodarenjem otpadom nakon ove velike ekološke katastrofe treba uči u sam srž svih 

mogućih programa, svih mogućih strategija, jer kažem do sada u RH mi uglavnom glumimo 

gospodarenje otpadom, nismo imali pravu strategiju, postoji gospodarenje otpadom što se tiče 

stakla, aluminija i papira, ali ono što je najveći problem to je upravo plastika, građevinski 

materijal, ali plastika i to se sada pokazala na primjeru Osijeka i tu je Državni isnprektorat bio 

najodgovorniji, mi znamo da je i Županija imala primjedbe na to masovno skladištenje  

plastike u Drava international, mi smo imali jednu tvrtku koja je monopolistički zauzela 

poziciju prerađivača te jednokratne plastike, oni su samo uglavnom sladištili, i djelomično su 

to prerađivali, evo naša tvornica papira koliko god imamo problema s njom od tog mulja ili 

bilo čega, oni su primjer baš tog ružnog gospodarstva, oni koliko dovezu tamo papira na ono 

svoje parkiralište 50x20 m, oni za mjesec dana to prerade, ovdje smo vidjeli da se u Drava 

international samo gomilao taj plastični otpad, djelomično su ga pretvarali u dizel, djelomično 

su radili nove folije, i djelomično su radili te nove buduće boce za plastiku, ali to je bilo samo 

djelomično, a uglavnom su zakupljivali nove hektare i tovarili tu plastiku tamo i stvarali 

potencijalnu ekološku bombu, i upravo ovdje želimo upozoriti, ako je Kombel preuzimao od 

DS Smith taj otpad koji nastaje prilikom prerade starog papira, da ga oni onda moraju i 

adekvatno preraditi, oni su plaćeni od tvrtke DS Smit, Kombel to samo tamo tovari i radi 

veliku deponiju, znači mi moramo upozoriti na to da to nije dobar način, i da na taj način 

stvaraju ponovo još jednu ekološklu potencijalnu bombu.    
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 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 18. PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA MLADIH GRADA  

          VALPOVA 

 

Damir Medved - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 19. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O RASPISIVANJU JAVNOG POZIVA ZA  

          PREDLAGANJE KANDIDATA ZA IZBOR ČLANOVA SAVJETA  

          MLADIH GRADA VALPOVA 

 

Damir Medved - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 20. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O JAVNIM 

            PRIZNANJIMA GRADA VALPOVA 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 21. PRIJEDLOZI: 

A) IV. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2023. GODINU, 

B) ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA 

     VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili  

a) IV. Izmjene i dopune Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu, 

     jednoglasno (13 glasova ZA), 

b) Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Poračuna Grada Valpova za 2023. godinu, 

     jednoglasno (13 glasova ZA). 

 

TOČKA 22. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O DAVANJU JAMSTVA  

          GRADA VALPOVA ZA ZADUŽENJE TVRTKE VALPOVAČKI 

          PODUZETNIČKI CENTAR D.O.O. KOD POSLOVNE BANKE 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
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Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 23. PRIJEDLOG ODLUKE O DUGOROČNOM ZADUŽENJU  

          GRADA VALPOVA 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (9 glasova ZA, 4 glasa SUZDRŽANA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 24. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- samo jedna obavijest i poziv, u ponedjeljak 30. listopada 2023. godine u 12:00 sati je 

planirana završna konferencija za naša dva velika projekta, za završetak izgradnje zgrade 

Agroparka i izgradnje VPC, pa ovim putem pozivam sve vijećnice i vjećnike da prisustvuju 

završnoj konferenciji ukoliko vam obaveze dozvoljavaju obzirom da je Gradsko vijeće dalo 

doprinos prilikom uvrštavanja u Proračun tih projekata i svega ostalog, kako bi se isti 

realizirali do kraja, pozive ćete dobiti i pisanim putem, odnosno putem maila.   

 
 

………. 

 

 Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 19:50 sati.  

 

 

………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

               GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.              Igor Uranjek 

 

 

 

 

 


